

Consideration was resumed at the report stage of Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, as reported (with amendments) from the Standing Committee on Labour, Manpower and Immigration;

Debate was resumed on motion numbered 1 of Mr. Leggatt, seconded by Mr. Knowles (Winnipeg North Centre),—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended by deleting Clause 1.

And debate continuing;

---

*(Proceedings on Adjournment Motion)*

At 10.00 o'clock p.m., the question "That this House do now adjourn" was deemed to have been proposed pursuant to Standing Order 40(1);

After debate, the question was deemed to have been adopted.

---

*Changes in Committee Membership*

Notice having been filed with the Clerk of the House pursuant to Standing Order 65(4) (b), membership of Committees was amended as follows:

Mr. Symes for Mr. Douglas (Nanaimo—Cowichan—The Islands) on the Standing Committee on Northern Pipelines.

Messrs. Alexander, Darling, Halliday and Clarke (Vancouver Quadra) for Messrs. Crouse, Brisco, Siddon and Munro (Esquimalt—Saanich) on the Standing Committee on Public Accounts.

Mr. McIsaac for Mr. Corbin on the Standing Committee on Management and Members' Services.

Mr. Maine for Mr. McIsaac on the Standing Committee on Health, Welfare and Social Affairs.

---

*Returns and Reports Deposited with the Clerk of the House*

The following paper having been deposited with the Clerk of the House was laid upon the Table pursuant to Standing Order 41(1), namely:

By Mr. Chrétien, a Member of the Queen's Privy Council,—Canada Pension Plan, Statutory Actuarial Report No. 6, for the year ended December 31, 1977, pursuant to subsection 116(3) of the Canada Pension Plan Act, chapter C-5, R.S.C.

L'étude reprend à l'étape du rapport du Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, rapporté avec des amendements par le Comité permanent du travail, de la main-d'oeuvre et de l'immigration.

Le débat reprend sur la motion numéro 1 de M. Leggatt, appuyé par M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre),—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, en supprimant l'article 1.

Le débat se poursuit;

---

*(Délibérations sur la motion d'ajournement)*

A dix heures du soir, la motion «Que la Chambre s'ajourne maintenant» est réputée présentée en conformité des dispositions du paragraphe (1) de l'article 40 du Règlement.

Après débat, cette motion est réputée agréée.

---

*Modifications de la composition des comités*

Avis ayant été communiqué au Greffier de la Chambre des communes suivant les dispositions de l'alinéa b) du paragraphe (4) de l'article 65 du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. Symes en remplacement de M. Douglas (Nanaimo—Cowichan—Les Îles) sur la liste des membres du Comité permanent sur les pipe-lines du Nord.

MM. Alexander, Darling, Halliday et Clarke (Vancouver Quadra) en remplacement de MM. Crouse, Brisco, Siddon et Munro (Esquimalt—Saanich) sur la liste des membres du Comité permanent des comptes publics.

M. McIsaac en remplacement de M. Corbin sur la liste des membres du Comité permanent de la gestion et des services aux députés.

M. Maine en remplacement de M. McIsaac sur la liste des membres du Comité permanent de la santé, du bien-être social et des affaires sociales.

---

*États et rapports déposés auprès du Greffier de la Chambre*

Le document suivant, remis au Greffier de la Chambre, est déposé sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions du paragraphe (1) de l'article 41 du Règlement, savoir:

Par M. Chrétien, membre du Conseil privé de la Reine,—Sixième rapport actuariel statutaire du Régime de pensions du Canada, au 31 décembre 1977, conformément au paragraphe (3) de l'article 116 de la Loi sur le Régime de pensions du